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 Vlada RS je spomladi 2010 pripravila osnutek 
Strategije razvoja iger na srečo 

 Podaja pregled in analizo stanja na področju 
prirejanja iger na srečo v obdobju zadnjih osem 
oz. deset let ter pregled evropskega trga iger na 
srečo in konkurence 

 V strategiji so podane strateške opredelitve do 
posameznih sistemskih vprašanj 

 V Novi Gorici sta bili dve javni razpravi o osnutku 
Strategije razvoja iger na srečo 

 



 17.05.10 je bilo izvedeno strokovno posvetovanje 
 Strokovnjaki poskušali ugotoviti kaj pozitivnega 

prinaša osnutek, kot tudi česa ne obravnava 
 Ključna ugotovitev: Slovenija nujno potrebuje 

novo zasnovo strateških ciljev 
 Izrazili podporo zasnovi Ministrstva za finance 
 Igralniška ponudba naj bo usmerjena predvsem 

k spodbujanju razvoja izvozno usmerjenega 
turizma 
 



 Uvesti licence za vodenje igralniških družb 
 Igralništvo naj se razvija predvsem kot turistično 

izvozno usmerjena dejavnost 
 Zagotoviti pogoje za velike investicije v 

turistično ponudbo resorta in pogoje za vstop 
tujega kapitala  

 Država je dolžna sprotno in konstantno 
preverjati učinke igralniške dejavnosti 

 Spremljati usmeritve iz sodne prakse sodišča EU 
 Pomembni so zaposleni v igralniški dejavnosti 

 



 Večja pooblastila urada za nadzor, da zapre in 
zapleni nelegalno ponudbo 

 Urediti zakonodajo na področju spletnega igranja 

 Podpreti terapevtsko dejavnost za odvisnike 
 Lokalne skupnosti bi morale bolj poznavalsko in 

odgovorno upravljati z igralništvom v svojem 
okolju - koncesnine 

 Sistemsko je potrebno podpreti izobraževanje – 
ozaveščanje ljudi o pomenu, koristih in 
nevarnostih ponudbe iger na srečo 

 



 Glede omenjene razprave v Novi Gorici 
napisanih več člankov 

 Dragica Čuk Novak: igre na srečo so “zlata kura, 
ki nese zlata jajca” 

 Bogdan Vidmar pravi: 
- Vlada naj poskrbi za to, da so pobrani davki 

dovolj visoki, da krijejo neposredne in posredne 
stroške 

- Vlada naj skrbi za skupno dobro, ne le za profit 
igralniške industrije 

 



 Ali za trditev, da igralništvo pozitivno vpliva 
na turizem in druge dejavnosti, obstajajo 
dokazi 

 Predlog zakona je podprl takratni predsednik 
državnega zbora – zavzel se je za igre na 
srečo 

 Avtor komentira tako, vendar pa vemo, 
kakšno mesto ima igralništvo na Goriškem 
glede na ekonomski vidik 
 



 Dženeta Cizelj, dipl. prav.: 
- Osnutek ne opredeljuje podrobneje cilj in 

sredstva koncesijskega sistema 
- Kriteriji za ugodnejšo davčno obravnavo so zgolj 

bruto dohodek ter število sob in dodatna 
turistična ponudba 

- Za domače goste predvideva le prepoved 
agresivnega oglaševanja 

- Pomemben kriterij za pridobitev koncesnine – 
strategija trženja igralniških in dodatnih storitev 

 



 Mag. Andreja Agrež opisuje problemsko 
stanje na področju kazino iger na srečo: 

- Problem je trg spletnih iger na srečo 
- Preprečevanje konkurence ni učinkovito 
- V igralnice je težko pripeljati mlade goste 
 Podal je nekaj ključnih sporočil vladi RS: 
- Spletnega igralništva se ne sme ignorirati 
- Razmišlja o novi definiciji iger na srečo 
- Obstoječe koncesije še vedno ne delujejo 

 



 Roman Brcar, mag. posl. ved, je glede 
dajatev na igre povedal: 

- Delijo se med državni proračun in proračun 
lokalnih skupnosti 

- Sporna neposredna vezava sredstev za 
financiranje FIHO in FŠO 

- Trenutni namen porabe sredstev od dajatev 
iger na srečo so ohlapno opredeljeni 
 



 Igralniška ponudba naj bo usmerjena k 
spodbujanju razvoja izvozno usmerjenega 
turizma 

 Pomembno je, da domačini ne bi več živeli v 
strahu pred igralništvom 

 Osnutek v večini dobro zasnovan -  
strokovnjaki imajo pripombe nanj. 
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